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Από το υπ’ αριθ. 24/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 732/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης Τ.Σ. Γεωργιανών και χορήγηση συναίνεσης 
Δ.Σ. επί της Μ.Π.Ε. για την κατασκευή του έργου «Κατασκευή 
βοηθητικών εγκαταστάσεων λατομείου αδρανών υλικών σε όμορη 
ιδιωτική έκταση 62.747,67τ.μ. στη θέση ‘Ντορμάνι’ του Τ.Δ. 
Γεωργιανών Δήμου Βέροιας» από την Σκυρόδεμα Βέροιας Α.Β.Ε..   

 
       Σήμερα 15 Δεκεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-12-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Ε. Σοφιανίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Καλαϊτζίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανίδης Β. Ρήσσου 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Κ. Καπανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.  716/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Δελαβερίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 717/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Σ. Μηλιόπουλος. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Σ. Παναγιωτίδης 
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Σακαλής 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 721/2008 απόφασης αποχώρησαν 

οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Β. 
Γιαννουλάκης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 722/2008 απόφασης Μ. 
Σουμελίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Δελαβερίδης, Μ. Τρανίδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 724/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καπετανίδης, Β. 
Ρήσσου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 725/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Παπαστεργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Α. 
Δελαβερίδης, Σ. Παναγιωτίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 732/2008 απόφασης αποχώρησε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 733/2008 απόφασης προσήλθε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
 

23. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Γουναράς 



 
 
 

Η σύμβουλος Μαρία Τσιαμήτρου-Καραχατζή δήλωσε κώλυμα και 
αποχώρησε από την αίθουσα.  

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-12-2008 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Μιχαήλ Σουμελίδη, που έχει ως εξής: 

Το Νομαρχιακό Συμβούλιο Ημαθίας με την αρ. 835/17-11-08 ανακοίνωσή 
του, γνωστοποιεί ότι κατατέθηκε Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων για το έργο: 
«ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΒΟΗΘΗΤΙΚΩΝ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ ΛΑΤΟΜΕΙΟΥ ΑΔΡΑΝΩΝ 
ΥΛΙΚΩΝ ΣΕ ΟΜΟΡΗ ΙΔΙΩΤΙΚΗ ΕΚΤΑΣΗ 62.747,67 m2 ΣΤΗ ΘΕΣΗ 
«ΝΤΟΡΜΑΝΙ» του Τ.Δ. ΓΕΩΡΓΙΑΝΩΝ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ» και Φορέα 
έργου την εταιρεία «ΣΚΥΡΟΔΕΜΑ ΒΕΡΟΙΑΣ Α.Β.Ε.». 

Το Τ.Σ. Γεωργιανών, με την αρ. 16/2008 Απόφασή του, συμφωνεί με την 
Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) για το εν λόγω έργο, με την 
προϋπόθεση να εφαρμοστούν επακριβώς όλοι οι όροι που εμπεριέχονται στην Μ.Π.Ε. 
για την κατασκευή έργου, όπως αιτείται η εταιρεία «Σκυρόδεμα Βέροιας Α.Β.Ε.» για 
να αποφεύγονται δυσμενείς επιπτώσεις, τόσο για τους κατοίκους του Δ.Δ. 
Γεωργιανών, όσο και για το περιβάλλον. 

Κατόπιν αυτών παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να γνωμοδοτήσει 
σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την υπ’ αριθ. 16/2008 
απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Γεωργιανών, με την οποία αυτό εισηγείται 
ομόφωνα υπέρ της έγκρισης της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) 
που υπέβαλε η εταιρεία Σκυρόδεμα Βέροιας Α.Β.Ε. για το έργο «Κατασκευή 
βοηθητικών εγκαταστάσεων λατομείου αδρανών υλικών σε όμορη ιδιωτική έκταση 
62.747,67τ.μ. στη θέση ‘Ντορμάνι’ του Τ.Δ. Γεωργιανών Δήμου Βέροιας» εφόσον 
εφαρμοσθούν πλήρως όλου οι όροι που εμπεριέχονται στη Μ.Π.Ε. για την κατασκευή 
του έργου για την αποφυγή δυσμενών επιπτώσεων για τους κατοίκους και το 
περιβάλλον της περιοχής του Τ.Δ. Γεωργιανών. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Ο συγκεκριμένος χώρος, για τον οποίο ζητείται η 

γνωμοδότηση περιλαμβάνεται μέσα στη λατομική περιοχή που καθορίστηκε από τη 
Νομαρχία; Αν δεν περιλαμβάνεται πώς θα γίνουν εγκαταστάσεις μέσα σε δασική 
έκταση; Έχει γίνει αποχαρακτηρισμός της δασικής έκτασης; 

Πρόεδρος: Το θέμα θα εισηγούνταν ο κ. Παυλίδης αλλά έφυγε 
δικαιολογημένα για την Αθήνα. 

Δήμαρχος: Υπάρχει μία ομόφωνη απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου και 
νομίζω ότι πέρασε από την αρμόδια επιτροπή. Από εκεί και πέρα εάν υπάρχουν 
οποιεσδήποτε ενστάσεις στο σώμα μπορούν να συζητηθούν. 

Σκουμπόπουλος: Από το Τοπικό Συμβούλιο πέρασε και όχι από την αρμόδια 
επιτροπή. Δεν πήρα απαντήσεις σ΄ αυτά που έθεσα και είναι σοβαρά και καίρια τα 
ερωτήματα. Αν δηλαδή αυτή η έκταση δεν είναι μέσα στη χαρακτηρισμένη από τη 
Νομαρχία λατομική περιοχή δεν μπορεί να κάνει εγκαταστάσεις ο κύριος που ζητάει 
τη γνώμη μας για τις περιβαλλοντικές μελέτες γιατί είναι δασική έκταση. Εάν έκανε 
αποχαρακτηρισμό μπορεί. Επειδή δεν έχετε να μας δώσετε απαντήσεις εμείς δεν θα 
το ψηφίσουμε. 

Τσιάρας: Ήθελα να πω κε Πρόεδρε λόγω εμπειρίας πως αν υπάρχει πρόβλημα 
με τον χαρακτηρισμό της έκτασης το Δασαρχείο θα δώσει αρνητική απάντηση. Γιατί 
όπως ο Δήμος έτσι ερωτάται και η Δασική Υπηρεσία για να αποφανθεί ο καθένας και 
στο μέτρο που του αναλογεί να εισηγηθεί. Άρα λοιπόν το πρόβλημα του Δασαρχείου 



είναι πρόβλημα του Δασαρχείου και ή το έχει λύσει με τον ενδιαφερόμενο και θα 
πάρει θετική γνώμη ή δεν το έχει λύσει και δεν θα  προχωρήσει. 

Τρανίδης: Δεν νομιμοποιούμαι τώρα και δεν μπορώ να μιλήσω εκ μέρους του 
κ. Παυλίδη αλλά μήπως βοηθήσω το σώμα, γιατί τον πήρα τηλέφωνο και μου είπε να 
αναφέρω ότι αυτή η έκταση είναι μέσα σε λατομική ζώνη κε Σκουμπόπουλε. 

Σκουμπόπουλος: Όχι στη λατομική ζώνη που προτείναμε εμείς αλλά στη 
λατομική περιοχή της Νομαρχίας; 

Τρανίδης: Αυτό ακριβώς κε Σκουμπόπουλε. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του Τ.Σ. Γεωργιανών; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, 
Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. 
Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Ε. Γουναράς. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 10-12-2008 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Μ. Σουμελίδη. 
2.- Το αριθ. πρωτ. 835/17-11-08 έγγραφο του Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας. 
3.-  Την με αριθ. 16/2008 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Γεωργιανών. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.).  

 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Αποδέχεται την εισήγηση του Τ.Σ. Γεωργιανών και γνωμοδοτεί υπέρ της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων που υποβλήθηκε από την εταιρεία 
Σκυρόδεμα Βέροιας Α.Β.Ε. για την κατασκευή του έργου «Κατασκευή βοηθητικών 
εγκαταστάσεων λατομείου αδρανών υλικών σε όμορη ιδιωτική έκταση 62.747,67τ.μ. 
στη θέση ‘Ντορμάνι’ του Τ.Δ. Γεωργιανών Δήμου Βέροιας» εφόσον εφαρμοσθούν 
πλήρως όλοι οι όροι που εμπεριέχονται στη Μ.Π.Ε. για την κατασκευή του έργου για 
την αποφυγή δυσμενών επιπτώσεων για τους κατοίκους και το περιβάλλον της 
περιοχής του Τ.Δ. Γεωργιανών. 
 Η σύμβουλος Μαρία Τσιαμήτρου-Καραχατζή επανήλθε  στην αίθουσα. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  732/ 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ. Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27/1/2009 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ – ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


